
 

本周四，我們的首席代表暨處長林百科先生與德國醫療保健公司費森尤斯卡比（Fresenius 

Kabi）董事會主席兼首席執行官漢里克森（Mats Henriksson），一同拜訪了衛生福利部何啟

功政務次長。作為全球領先的醫療保健公司之一，費森尤斯集團目前在臺灣擁有 2000多名員

工。 

該公司有許多與在地公司的合作計畫正在進行，在地合作夥伴包括製藥和腸道營養公司等。費

森尤斯卡比提供全方位的產品，包括靜脈注射的藥物、透析治療、臨床營養及有關的醫療儀

器。而在生物仿製藥領域，該公司專注於自身免疫性疾病和腫瘤學。 
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This Thursday, our Executive Director and Chief Delegate Mr. Axel Limberg, together with Mr. Mats 
Henriksson, President and CEO of the German pharmaceutical company Fresenius Kabi visited Chi-
Kung Ho, Deputy Minister of the Taiwaness Ministry of Health and Welfare. As one of the leading 
health care companies worldwide, @Fresenius group currently employs over 2000 people in Taiwan. 
Fresenius Kabi has several ongoing local corporation initiatives in place, covering local 
pharmaceutical & enteral nutrition companies. The product portfolio of Fresenius Kabi comprises a 
comprehensive range of I.V generic drugs, infusion therapies and clinical nutrition products as well 
as the devices for administering there products. In the field of biosimilars, they also focus on 
autoimmune diseases and oncology. 


